



Trade and Anti-dumping Programs Directorate / Direction des programmes commerciaux et antidumping

December 6, 2016 / le 6 décembre 2016

All Staff Notice / Note à l'intention de tout le personnel

Extension of Investigations / Prorogation d'enquêtes

The Canada Border Services Agency (CBSA) has, today, extended the investigations with respect to the alleged injurious dumping of certain fabricated industrial steel components (FISC) originating in or exported from the People's Republic of China (China), the Republic of Korea, the Kingdom of Spain, the United Arab Emirates and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, and the alleged injurious subsidizing of FISC from China.

Consequently, the decision to issue the preliminary determinations or to terminate all or part of the investigations will be made on or before January 25, 2017.

Contacts:

Denis Chenier 613-952-7547 Denis.Chenier@cbsa-asfc.gc.ca
Nalong Manivong 613-960-6096 Nalong.Manivong@cbsa-asfc.gc.ca

\*\*\*\*\*

L'Agence des services frontaliers du Canada (ASFC) a, aujourd'hui, prorogé les enquêtes concernant le présumé dumping dommageable de certains composants usinés industriels en acier (CUIA) originaires ou exportés de la République populaire de Chine (Chine), de la République de Corée, du Royaume d'Espagne, des Émirats Arabes Unis et du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, et du présumé subventionnement dommageable de CUIA originaires ou exportés de la Chine.

Conséquemment, les déterminations d'émettre des décisions provisoires ou de clore tout ou en partie les enquêtes seront rendues d'ici le 25 janvier 2017.

Personnes-ressources :

Denis Chenier 613-952-7547 Denis.Chenier@cbsa-asfc.gc.ca
Vanessa Riendeau 613-960-3099 Vanessa.Riendeau@cbsa-asfc.gc.ca